

Q1 2021

SEB

Unclaimed Insurance Contracts in France

SEB Life International offers contracts of Insurance to residents of France on a Freedom of Services basis. Under the French Insurance Code the Company is required to publish certain information in relation to unclaimed (“orphan”) contracts of insurance issued by the Company on an annual basis. The required information is detailed in the following two tables.

SEB Life International Dormant policy records- France

Table 1:

Year	Number of contracts	Number of insureds	Annual value	Number	Annual value
	which have given rise to an inquiry/ investigation by the insurer	still living aged 100 years or more, including those for whom there is a presumption of decease	(including all types of technical reserves) of the contracts of insurance of insureds still living aged 100 years or more	of contracts closed “without further action” by the insurer	of contracts of insurance closed “without further action” by the insurer
2020	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2019	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2018	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2017	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2016	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil

Table 2:

Year	Annual value	Number of contracts	Number of confirmed deaths	Capital sums
	and number of contracts for which the insured has been identified as deceased (Article L. 132- 9-2)	paid out and annual amount (Article L.132-9-2)	of insureds/number of contracts in question /value of benefits to be paid (capital sums payable in the event of death and annuities) as a result of inquiries under Article L. 132-9-3	paid in full during the year to beneficiaries/ number of contracts paid in full to beneficiaries as a result of inquiries under Article L. 132- 9-3
2020	Nil	Nil	Nil	Nil
2019	Nil	Nil	Nil	Nil
2018	Nil	Nil	Nil	Nil
2017	Nil	Nil	Nil	Nil
2016	Nil	Nil	Nil	Nil

For further details please contact the company at the address below.

Postal address: SEB Life International, Bloodstone Building, Riverside IV, Sir John Rogerson’s Quay, Dublin 2, Ireland.
Switchboard: +353 1 487 07 00, E-mail us at: sales@seb.ie

SEB Life International Assurance Company Designated Activity Company trading as SEB Life International is regulated by the Central Bank of Ireland. Registered in the Republic of Ireland. Registered office: SEB Life International, Bloodstone Building, Riverside IV, Sir John Rogerson’s Quay, Dublin 2, Ireland. Registration number 218391. Past performance is not a reliable guide to future performance. The value of investments may go down as well as up. All information is correct as at June 2021 but is subject to change.

seb.ie

1er trimestre 2021

SEB

Contrats d'assurance non réclamés en France

SEB Life International offre des contrats d'assurance aux résidents de France sur la base de la liberté des services. En vertu du Code des Assurances français, la Société doit publier certaines informations relatives aux contrats d'assurance non réclamés («orphelins») émis par la Société sur une base annuelle. Les informations requises sont détaillées dans les deux tableaux ci-dessous.

SEB Life International Compte-rendu des polices inactives – France

Tableau 1:

Année	Nombre de contrats ayant donné lieu à instruction/recherche par l'entreprise d'assurance	Nombre d'assurés centenaires non décédés, y compris ceux pour lesquels il existe une présomption de décès	Montant annuel (toutes provisions techniques confondues) des contrats des assurés centenaires non décédés	Nombre de contrats classés « sans suite » par l'entreprise d'assurance	Montant annuel des contrats classés « sans suite » par l'entreprise d'assurance
2020	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2019	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2018	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2017	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil
2016	Nil	Nil	Nil	Nil	Nil

Tableau 2:

Année	Montant annuel et nombre de contrats dont l'assuré a été identifié comme décédé (article L. 132-9-2)	Nombre de contrats réglés et montant annuel (article L. 132-9-2)	Nombre de décès confirmés d'assurés/ nombre de contrats concernés/montant des capitaux à régler (capitaux décès et capitaux constitutifs de rente) à la suite des consultations au titre de l'article L. 132-9-3	Montant de capitaux intégralement réglés dans l'année aux bénéficiaires/ nombre de contrats intégralement réglés aux bénéficiaires à la suite des consultations au titre de l'article L. 132-9-3
	Montant en euros et nombre de contrats	Nombre de contrats et montant en euros	Nombre de décès confirmés, nombre de contrats et montant en euros	Montant en euros et nombre de contrats
2020	Nil	Nil	Nil	Nil
2019	Nil	Nil	Nil	Nil
2018	Nil	Nil	Nil	Nil
2017	Nil	Nil	Nil	Nil
2016	Nil	Nil	Nil	Nil

Pour plus d'informations, veuillez contacter la société à l'adresse ci-dessous.

Adresse postale : SEB Life International, Bloodstone Building, Sir John Rogerson's Quay, Dublin 2, Irlande.

Standard : +353 1 487 07 00, Courrier électronique : sales@seb.ie

SEB Life International Assurance Company Designated Activity Company opérant sous le nom de SEB Life International, est réglementée par la Banque centrale d'Irlande. Siège social: SEB Life International, Bloodstone Building, Riverside IV, Sir John Rogerson's Quay, Dublin 2, Irlande. Immatriculée en République d'Irlande sous le numéro 218391. Les résultats antérieurs ne constituent pas nécessairement une garantie de résultats futurs. La valeur de votre investissement peut augmenter comme elle peut diminuer. Les informations ci-dessus étaient exactes juin 2021 mais sont susceptibles d'être modifiées.

seb.ie